
Kort verslag van de overhandiging van de petitie ‘Red ons speelveld” 
 

 Maandag 17 april is de petitie aan wethouder Ashley North overhandigd. Sleutelstad was aanwezig 

voor een audioreportage en heeft Oskar de Kuijer (woordvoerder actievoerders) en de wethouder 

nog apart geïnterviewd, verder was de opkomst niet heel groot (misschien vanwege het tijdstip). 

Hieronder een kort verslag. 

 

Verslag programma 

• Oskar de Kuijer heeft toegelicht waarom deze protestactie is gestart. Kort samengevat:  

o Niet of onvoldoende gecommuniceerd over de keuze van het veld. 

o De gemeente is voorbijgegaan aan de belangen van de bewoners: het centrale grasveld is het 

hart van de wijk, waar de wijkbewoners recreëren, elkaar ontmoeten en waar de kinderen 

vrij, en vooral ook veilig, kunnen spelen. 

o Andere locaties zijn niet (serieus) in ogenschouw genomen en niet gecommuniceerd over de 

onderbouwing van de keuze. De gemeente is van mening dat zij dit wel voldoende hebben 

gecommuniceerd en hebben aangegeven waarom het land van Bremmer en DZB zijn 

afgevallen. Er was trouwens – bleek opeens - nog een locatie aan de Wassenaarseweg in 

beeld. 

o De gemeente had veel onrust kunnen voorkomen door de verschillende alternatieven 

grondig te onderzoeken en de wijk daarbij te betrekken. 

 

• Vervolgens zijn de (131) handtekeningen overhandigd en heeft de wethouder kort gereageerd. 

Hij wil geen verkeerde verwachtingen wekken en een eerlijk en open verhaal vertellen. Betreurt 

het zeer dat het proces zo gelopen is. Toonde veel begrip voor de onvrede die was ontstaan, 

maar gaf ook aan dat er geen goede alternatieve locaties voorhanden zijn, die voldoen aan de 

voorwaarden en regelgeving. Het centrale speelveld is de enige locatie die hieraan voldeed. Hij 

deed nogmaals het aanbod van een leuk evenement voor de kinderen in de speeltuin, een 

kinderspreekuur op de bouwplaats en adviseerde om vooral met elkaar in gesprek te blijven.  

 



• Tot slot hebben de kinderen hebben een actieprogramma aan de wethouder overhandigd, 

waarbij de komende weken iedere week een actie staat gepland.  

 

 
 

Samenvatting petitie 

Wij willen dat de gemeente: 

▪ Direct stopt met de inrichting van het speelveld als bouwterrein en opslag van bouwmateriaal 

▪ Werk maakt van een meer geschikte locatie, zoals op gemeentelijk DZB-terrein nabij de wijk  

▪ Het speelveld voor Koningsdag 2023 weer volledig beschikbaar stelt voor de wijk  

▪ Voortaan vroegtijdig overlegt en communiceert over alle relevante aspecten die met de 

wijkvernieuwing te maken hebben 

 

Afspraken 

o Oskar de Kuijer - en misschien anderen – gaan samen met David van Zanten het gesprek aan met 

DZB om na te gaan wat hun bezwaren zijn en of er toch nog mogelijkheden zijn om het 

parkeerterrein in te zetten als bouwdepot. 

o Er zijn twee trajecten: 1. Er is gevraagd om nogmaals de bewoners te informeren en uitleg te 

geven over de locatiekeuze, en 2. Er moet een vervolggesprek komen om tot een oplossing te 

komen. De gemeente neemt het voortouw en komt z.s.m. met een voorstel.  

o De wijkbewoners zijn graag bereid om mee te denken en samen te werken, om na deze valse 

start van de gemeente alsnog een succes van de wijkvernieuwing te maken. 

o In de (na)gesprekken bleek dat de bereidheid om naar een andere locatie op zoek te gaan niet of 

nauwelijks aanwezig was, waarbij David van Zanten zich bij herhaling beriep op wet- en 

regelgeving. 

o David van Zanten noemde ook nog dat er een ‘voorlopige voorziening’ is/wordt getroffen, 

waardoor het werk voorlopig stilgelegd kan worden.  


